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Abstract (en)
[origin: WO2011145172A1] Provided is a DF (Direct Fountain) coater head (1) which includes a plurality of chambers (23), into which a paint (W)
is supplied, and feeds the respective paint (W) from these chambers (23) through a nozzle section (33) to form the fed paint (W) in the shape of
curtain film (T). The DF coater head (1) has individual DF coater head sections (2, 3, 4) formed in a multi-layered structure, each head section (2, 3,
4) including the chamber (23) and the nozzle section (33), and is configured such that the gap of the nozzle section (33) can be adjusted for each
DF coater head section (2, 3, 4). This configuration allows for adjusting the profile of the curtain film (T) for each DF coater head section (2, 3, 4).

Abstract (de)
DF-Coater-Kopf (1), der ausgestattet ist mit mehreren Kammern (23), denen eine Streichfarbe (W) zugeführt wird, und der von diesen Kammern (23)
aus über einen Düsenbereich (33) jeweils die Streichfarbe (W) ausfließen lässt, so dass die ausgeflossene Streichfarbe (W) die Form eines Curtain-
Films (T) bildet, wobei der Aufbau so ist, dass eine Kammer (23) und einen Düsenbereich (33) enthaltende DF-Coater-Kopf-Einzelbereiche (2, 3, 4)
als Mehrschichtsystem vorgesehen sind und für jeden dieser DF-Coater-Kopf-Einzelbereiche (2, 3, 4) der Spalt des Düsenbereiches (33) regulierbar
ist. Durch diesen Aufbau kann bei dem mehrschichtigen DF-Coater-Kopf (1) das Profil des Curtain-Films (T) je DF-Coater-Kopf-Einzelbereich (2, 3,
4) reguliert werden.
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